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 Emlékeztető 
 AZ ELTE TTK HÖK VÁLASZTMÁNYÁNAK ÜLÉSÉRŐL 

 Az emlékeztetőt készíte�e:  Magassy Ádám Gergely 

 Az ülés helye és ideje:  Pázmány Péter sétány 1/C,  00.732-as terem, 2022. 09. 19. 18:00 

 Jelen  vannak:  Szavaza�  joggal  :  Mig  András  (elnök)  ,  Gombás  András  (kémia)  ,  Juhász  Anna  Tímea 
 (tanárképzés)  , Polónyi Richard  (matema�ka)  , Szolnoki  Fanni  (biológia)  , Varga Ádám  (fizika) 

 Tanácskozási joggal:  Kóczán Gergely, Vígvári Cseperke 

 18:19: Mig András megnyitja az ülést. 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 6 fővel határozatképes. 

 A napirendi pontok előzetesen ki le�ek küldve, ezek a következők: 

 1. Bejelentések 

 2. Gólyabál 

 3. Jótékonysági sü�vásár 

 4. Egyebek 

 (22)/2022  (IX.  19.)  számú  választmányi  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Választmánya 
 egyhangúlag elfogadta a napirendet. 

 Az elfogado� napirend a következő: 

 1. Bejelentések 

 2. Gólyabál 

 3. Jótékonysági sü�vásár 

 4. Egyebek 

 1. Bejelentések (18:20) 

 Nem történt bejelentés. 

 18:20-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 



 2. Gólyabál (18:20) 

 Mig  András  elmondja,  hogy  a  gólyabált  idén  összegyetemi  szervezésben  történik  az  MVM  Dome-ban 
 11.24-én,  melynek  hetente  tartandó  szervezői  megbeszélésére  Pádár  Ki�  és  Fritz  Petra  megy 
 karunkról. 

 Az EHÖK Elnökségi ülésére 4 kérdés merült fel: 

 1.  Legyen  kedvezményes  jegykonstrukció  a  gólyatáborokban  segítőknek?  Mig  András  szerint  a 
 mentoroknak lehetne. Ezzel mindenki egyetérte� és támoga�a. 

 2.  Mi  legyen  a  jegy  konstrukció?  (Mennyibe  kerüljenek  a  jegyek?)  A  Gólyatáborban  Mig  András 
 mutato�  egy  ár  elképzelést,  amit  i�  is  felvázol.  Ezzel  kapcsolatban  a  mentorok  kedvezménye  vetődö� 
 fel, amit mindenki támogato�. 

 Ezután  a  lehetséges  fellépők  le�ek  felsorolva,  majd  a  jegyekre  tértek  vissza,  melyben  a  megállapodás: 
 gólya  earlybird  3000  Ft,  gólya  3500  Ft,  ELTE  hallgató  4000  Ft,  külsős  5000  Ft,  ahol  a  mentor  gólyának 
 számítana.  Ezután  Mig  András  elmondta,  hogy  az  earlybird  jegyeket  csak  a  gólyák  tudjanak  venni, 
 illetve  a  karok  közt  legyenek  szétosztva  elsőéves  hallgató  arányosan  a  karok  közt.  Ezt  mindenki 
 támoga�a.  Ami  még  i�  kérdés  volt,  hogy  az  elővétel  mennyire  legyen  hosszú  és  mikor  legyen.  A 
 döntés 2 hé�el elő�e legyen, de ez a promótálástól függ, melyet mindenki elfogado� 

 3.  Az  MVM  Dome-ban  legyen  VIP  rész?  Mindenki  véleménye  az  volt,  hogy  a  karunkon  erre  nem  igazán 
 van igény. 

 4.  Legyen  helyszíni  jegyértékesítés  és  ha  igen  mennyiért?  Varga  Ádám  azt  vete�e  fel,  hogy  ha  lenne, 
 akkor  arra  kellene  egy  jegyszedő,  de  szerinte  egyszerűbb,  ha  nyitva  marad  a  rendszer.  Juhász  Anna 
 szerint az nem jó, ha ugyanannyiba kerülne, ami mia� sokan előre nem vennék meg a jegyet. 

 Mig  András  szerint  az  előre  megve�  jegy  nagyobb  mo�vációt  ad  a  jegyvásárlásra  és  a  helyben  vehető 
 jegy  egy  jelképes  összeggel  legyen  magasabb  egységesen  a  külsős  jegynél.  Erre  Gombás  András  azt 
 vete�e fel, hogy ha egy gólya aznap találja ki, hogy jönne az nem jó. 

 Polónyi  Richárd  szerint  lehetne  ELTE  jegy  helyben,  amit  a  diákigazolványon  található  matricával  le 
 lehetne  ellenőrizni.  Ezzel  kapcsolatban  felvetődö�,  hogy  ha  valaki  aznap  venne  jegyet,  az  akár  online 
 is tudna venni, ám nem tudni, hogy meddig lehetne ezt megtenni. 

 Mig  András  azt  vete�e  fel,  hogy  helyszínen  vásárolható  jegyek  4500  Ft  ELTE  hallgatóknak  és  5500  Ft 
 külsősöknek. 

 Pádár  Ki�t  telefonon  elérve  azt  tudta  elmondani,  hogy  más  karokon  van  helyszíni  jegyértékesítés, 
 hasonló  struktúrában.  Ezen  felül  az  merült  fel,  hogy  első  sorban  ne  legyen,  ám  utána  a  jegyeladást 
 figyelve kell hirdetni, illetve ne legyen eltérés az online jegyekhez képest. 

 A  megvitato�ak  alapján  helyszíni  jegyárusításnál  két  féle  jegy  lenne:  ELTE-s  4000  Ft,  külsős  5000  Ft, 
 melyről csak a jegyértékesítés vége felé lenne jelezve. Ezt a választmány egyhangúlag megszavazta. 

 Varga  Ádám  rákérdeze�  az  időpont  biztosságára.  Mig  András  azt  a  választ  adta,  hogy  a  szervezői 
 megbeszélés fogja majd megmondani. 

 19:19-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 




